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Z A P I S N I K 
SA 28. SJEDNICE VMO  

 
28. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 12. rujna 2013. godine (četvrtak) s početkom u 18.00 
sati u prostorijama Mjesne samouprave, F.Čandeka 36b 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ida Mahmutefendić, predsjednica VMO 
- Kristian Čarapić, član VMO 
- Branko Miljak, član VMO 
- Kristijan Milić, član VMO 
- Željka ðakić, član VMO 
Odsutni: 
- Marin Barać, zamjenik predsjednice VMO 
- Milka Milović, član VMO 
- Željko Rušec, član VMO 

 
Sjednicu je otvorila  predsjednica VMO, g-ña Ida Mahmutefendić  i predložila utvrñivanje dnevnog 
reda: 
 

D N E V N I  R E D 
1. Preuzimanje mandata novog vijećnika Milana Veselina umjesto Ante Perana 
2. Predstavka Lokas Vesna, Zvonimirova 66 
3. Donošenje mišljenja o dužem radnom vremenu caffe bara Capone 
4. Pripreme za donošenje Programa rada Vijeća za 2014. godinu 

 
Dnevni red je Vijeće jednoglasno prihvatilo. 
 
Zapisnik sa 27. sjednice jednoglasno je usvojen. 
 
AD . 1 
 

Budući da je dosadašnji vijećnik Ante Peran svoj mandat u Vijeću MO stavio u mirovanje, 
njegova stranka Hrvatska demokratska zajednica, imenovala je novog vijećnika Milana 
Veselina, koji će nadalje obavljati dužnost člana Vijeća Mjesnog odbora Sveti Nikola. Vijeće je 
ovu izmjenu primilo na znanje. 

  
AD. 2 
 
 Vesna Lokas, Zvonimirova 66 obratila se Vijeću s predstavkom u kojoj ukazuje na nepravilnosti, 
po njenom mišljenju, u radu semafora na raskrižju Liburnijske i Zametske ulice.  
 
Zaključak: 
 
Vijeće donosi zaključak da se predstavka proslijedi Rijeka prometu, na ruke gosp. 
Vladislava Klobučara, nadležnog za vertikalnu signalizaciju na prometnicama, s molbom da 
se očituje o predmetu.  
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AD. 3 
 
- Odjel gradske uprave za poduzetništvo zatražio je od Vijeća mišljenje o dužem radnom 

vremenu, do 2,00 sata, za dan 14. rujna 2013. godine po zahtjevu Caffe bara Capone, 
Crnčićeva 5.  

 
 
Zaključak: 
 
Vijeće je mišljenja da se ne može dozvoliti duže radno vrijeme na ovoj lokaciji, jer je to 
isključivo stambena zona, a iz ulice je već bilo pritužbi na remećenje mira iz ugostiteljskih 
objekata.  
 
AD.4 
 
Predsjednica Vijeća je obrazložila Upute za donošenje programa rada Vijeća za narednu godinu. 
Pozvala je vijećnike da predlože neke programe za koje misle da se mogu realizirati uvažavajući 
Upute, kao i ograničena novčana sredstva. Takoñer treba imati u vidu i da je naredna godina 
izborna. Program rada treba donijeti do 15. listopada, što znači da prije tog roka treba održati 
slijedeću sjednicu Vijeća. 
 
-U nastavku sjednice predsjednica je upoznala vijećnike s predstavkom grañana iz Crnčićeve ulice 
broj 8 do 10, koju smo primili posredno od Odjela za samoupravu, a odnosi se na remećenje 
javnog reda i mira iz kafića u prizemlju. Ovom Vijeću predstavka nije upućena, kao ni ranije 
pritužbe, pa će se Vijeće očitovati ukoliko to zatraži Odjel za samoupravu ili gradonačelnik. 
 
-Predsjednica izvještava vijećnike da se problem rasvjete u okolišu stambenog objekta 
Zvonimirova 3/1,2,3,4 riješio, a da je u postupku rješavanja kolni pristup zgradi. 
 
-Konstatirano je da je preregulacija prometa u Crnčićevoj ulici realizirana ovo ljeto, ali da je 
potrebno još postaviti na nekom mjestima nedostajuće saobraćajne znakove, o čemu je potrebno 
obavijestiti Rijeka promet. 
 
 
Sjednica je završila u 20.00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Sveti Nikola: 
 

Darinka Ban Ida Mahmutefendić 
 


